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Covid patiénten in het ziekenhuis 12 november 2020

Stand 12 november 2020

Er zijn totaal 2201 patiénten met COVID-19 in de ziekenhuizen

opgenomen, dat is een daling van 76 ten opzichte van de dag ervoor.

Stand is nu 595 COVID-patiénten op de IC en 1606 COVID-patiénten in de

kliniek.

In de afgelopen 24 uur zijn er 28 patiénten verplaatst tussen de regio’s,
waarvan 8 IC-patiénten.

Afname aantal patienten in het ziekenhuis

Het is goed dat het aantal nieuwe Covid patiénten daalt.

Dat betekent namelijk dat er ruimte blijft voor andere patiénten die een

behandeling nodig hebben.

Daarnaast kan het mogelijk ook wat lucht geven voor de

zorgmedewerkers, want ook daar is behoefte aan. We kunnen niet

oneindig het uiterste van ze vragen.

Ik wil mensen dan ook nogmaals op het hart drukken: neem contact op

met je huisarts of behandelaar als je klachten hebt.

En houd je aan de maatregelen! Ik begrijp dat het allemaal niet leuk is

maar het is wel noodzakelijk.

Zorgbonus
We zien dat zorgaanbieders massaal gehoor hebben gegeven aan de

oproep om de zorgbonus voor hun personeel aan te vragen en dat is goed
nieuws voor al die mensen die zich zo hard hebben ingezet om ons door

die eerste golf heen te helpen.
Ik heb de exacte cijfers nog niet paraat, die worden op dit moment

geanalyseerd.
Als deze analyse klaar is, dan zal ik hierover de Tweede Kamer

informeren.

Ik ga daarop nu niet vooruit lopen.
Wat ik nu wel kan zeggen is dat als de aanvraag tijdig en volledig is

gedaan, we de bonus snel uitkeren aan de aanvragers.

Half oktober zijn de eerste beschikkingen en bijbehorende betalingen aan

zorgaanbieders uitgegaan, en we lopen daarmee op schema.

Houtskoolschets acute zorg

De houtskoolschets is nadrukkelijk een discussiestuk over de toekomst

van de acute zorg.

Op dit moment loopt de consultatie (tot 1 januari) en ik hoop dat vele

betrokken hun ideeén en mening laten horen.

Na afloop van de consultatie zullen we de reacties bundelen en

samenvatten en aanbieden aan de Tweede Kamer.

Daarna moet er nog veel gebeuren om alles uit te werken waama

definitieve besluitvorming over de nieuwe inrichting en bekostiging van de

acute zorg aan het nieuwe kabinet zal zijn.

Indien nodig:
In de houtskoolschets worden geen concrete locaties of aantallen SEH'’s

genoemd, het is nadrukkelijk een visie op hoe de acute zorg er mogelijk
uit kan zien.

Daar willen we graag betrokken partijen over horen en iedereen die daar

ideeén over heeft.

Tot nu toe zijn via internetconsultatie 118 reacties binnen gekomen en een

stuk of 8 brieven.
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Uitzondering mondkapjesplicht voor mensen met beperking 12 november 2020

Sommige mensen zijn vanwege een (zichtbare of onzichtbare) beperking
of chronische ziekte niet in staat om een mondkapje te dragen.

Zij zijn dan ook uitgezonderd van het dringend advies om een mondkapje
te dragen en worden ook uitgezonderd van een eventuele verplichting.
Het gaat daarbij bijvoorbeeld om mensen die fysiek geen mondkapje
kunnen dragen in verband met een verminderde handfunctie of een

aandoening aan hun gezicht. Of mensen met een longaandoening die

daardoor onvoldoende zuurstof binnenkrijgen.
Ook zijn er mensen die, als zij zelf of hun begeleider een mondkapje
dragen, daar ernstig van ontregeld raken, bijvoorbeeld vanwege een

verstandelijke beperking of psychische aandoening.
En daarnaast zijn er mensen die afhankelijk zijn van non-verbale

communicatie zoals liplezen.
Vanuit cliéntenorganisaties is naar boven gekomen dat de behoefte

bestaat om op enige wijze kenbaar te kunnen maken dat iemand onder de

uitzondering valt.

Zo kunnen discussies in winkels of met BOA’s voorkomen worden.

Daarom is een kaartje als hulpmiddel ontwikkeld waarop staat toegelicht
dat er een uitzondering bestaat voor deze groep mensen.

Het aantal mensen dat één of meerdere van deze aandoeningen heeft is

bij ons niet bekend.

Demonstraties bij de wedstrijd Jong-Oranje tegen Jong Wit-Rusland

Ik snap dat demonstranten deze wedstrijd nu als aanleiding of podium
gebruiken om de problemen met de recente verkiezingen in Wit-Rusland

(Belarus) onder de aandacht te houden.

Maar ik vind ook dat sport zoveel mogelijk losgekoppeld moet worden van

de politiek.
De KNVB heeft mij laten weten dat ze situatie nauwlettend in de gaten
zullen houden.

Ik wil Jong Oranje via deze manier natuurlijk heel veel succes wensen,

ondanks dat ze al geplaatst zijn voor het EK.

Vuurwerkverbod

Deze jaarwisseling geldt een tijdelijk verbod op de verkoop- en het

afsteken van vuurwerk.

Hiermee geeft het kabinet gehoor aan een oproep hiertoe vanuit de zorg,

burgemeesters en handhavers van de openbare orde.

Door het Coronavirus is de druk op deze beroepsgroepen cok zonder

vuurwerk natuurlijk al gigantisch.
We willen voorkomen dat die druk nog verder oploopt door oorzaken

buiten het virus.

Afgelopen voorjaar klapten we voor onze mensen in de zorg, komende

jaarwisseling helpen we hen en de handhavers door eenmalig geen

vuurwerk af te steken.

Als kabinet komen we de vuurwerksector tegemoet door de kosten die zij
maken voor de veilige opslag- en het veilige vervoer van niet verkocht

vuurwerk te vergoeden. Hier trekt het kabinet zo’n 40 miljoen euro voor

uit.

Natuurlijk is het tijdelijke verbod voor veel liefhebbers van vuurwerk

teleurstellend. Het kabinet komt binnenkort terug op wat binnen de

beperkingen die het Coronovirus ons helaas oplegt straks wel mogelijk is

om van de decembermaand een feestmaand te maken.
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- De verkoop- en het afsteken van vuurwerk in de lichtste categorie blijft 12 november 2020

toegestaan. Het gaat dan om sterretjes, trektouwtjes en sierfonteintjes die

het hele jaar door verkocht mogen worden en zelfs binnenshuis gebruikt
kunnen worden.

Wordt het verbod straks niet alsnog structureel?

- Nee, dit is een eenmalig en tijdelijk verbod.
-  Wettelijk regelen we het in verband met de tijdsdruk nu ook via de

Tijdelijke wet COVID-19.

Wat moeten importeurs straks doen met al het onverkochte vuurwerk?
- Bijna alle importeurs hebben naast veilige opslaglocaties in Nederland ook

opslaglocaties in Duitsland.
- Hier is naar verwachting voldoende ruimte.
- Als in 2021 de verkoop weer van start gaat, kan het opgeslagen vuurwerk

alsnog verkocht worden.

Persbericht vuurwerkverbod

Tijdelijk vuurwerkverbod tijdens de jaarwisseling

De verkoop- en het afsteken van vuurwerk wordt de komende

jaarwisseling eenmalig verboden. Dit moet extra druk op zowel de al

zwaar belaste zorg als op de handhaving van de openbare orde door

COVID-19 voorkomen. Het kabinet besloot vandaag tot dit tijdelijke
verbod in de ministerraad.

Staatssecretaris Van Veldhoven (Infrastructuur en Waterstaat): "Afgelopen

voorjaar hebben we met z'n allen geklapt voor de mensen in de zorg, komende

jaarwisseling helpen we hen en onze handhavers door eenmalig geen vuurwerk af

te steken.”

Vanuit de noodzazk om de werkdruk in deze pandemie rond de jaarwisseling niet

verder op te laten lopen, is vanuit de zorg, politie en burgemeesters verzocht om

een tijdelijk vuurwerkverbod. De laatste jaarwisseling belandden zo'n 1300

mensen in ziekenhuizen en op huisartsenposten met vuurwerkletsel. Het

handhaven van de openbare orde wordt tijdens jaarwisselingen op veel plekken in

het land bemoeilijkt door incidenten rondom vuurwerk. Het kabinet boog zich

daarom over een tijdelijk verbod en de gevolgen hiervan voor de

vuurwerkbranche.

Vergoeding en veilige opslag
Omdat de oorzaak van het tijdelijke verbod ligt in COVID-19, zullen mensen uit de

vuurwerkbranche in elk geval gebruik kunnen maken van bestaande COVID-19

compensatiemaatregelen voor ondernemers. Daarbovenop krijgt de sector een

vergoeding voor de veilige opslag van niet verkocht vuurwerk en het transport

naar veilige opslaglocaties. Hiervoor trekt het kabinet in totaal zo’n 40 miljoen
euro uit. Vanzelfsprekend mag vuurwerk dat niet verkocht wordt alleen op veilige,

speciaal hiervoor aangewezen locaties worden opgeslagen. Veel importeurs
hebben naast opslaglocaties in Nederland ook de beschikking over locaties in

Duitsland. Hiermee is er naar verwachting voldoende ruimte voor opslag. Wanneer

in 2021 de vuurwerkverkoop weer van start gaat, kunnen de voorraden alsnog
verkocht worden
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Sterretjes en trektouwtjes 12 november 2020

Het tijdelijke vuurwerkverbod geldt niet voor vuurwerk uit de zogeheten F-1

categorie. Dit is een licht soort vuurwerk, zoals sterretjes, trektouwtjes en

sierfonteintjes. Door Europese richtlijnen kan een lidstaat niet besluiten tot het

verbod van dit type vuurwerk, dat in winkels het hele jaar door verkocht mag

worden. Het tijdelijke vuurwerkverbod wordt geregeld via de Tijdelijke Wet COVID-

19.

Het kabinet zal binnenkort terugkomen op wat binnen de COVID-19 beperkingen

mogelijk is rondom de aankomende feestdagen.
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